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Beyond Newton and Einstein to flowing space

Henry H. Lindner a)

421 Sunset Dr., Falls, Pennsylvania 18615, USA

In order to explain the physical nature of motion and of gravity and their effects, we must ascribe physical qualities to cosmic space. Space is a substance, the seat of gravity, inertia, electromagnetism, and particle formation. The author asserts that space has many of the qualities imputed to it by Newton, Maxwell, and Lorentz, but that gravity and inertia are caused by matter's consumption of space. Space appears to be a massless, frictionless quantized fluid. It accelerates as it flows centripetally into all matter at GM/r2, explaining gravity's ballistic effects. Its velocity at any given height is                         , explaining gravity's electromagnetic (relativistic) effects, including the gravitational redshift and black holes. This flow of gravitoinertial-electromagnetic space is the physical reality underlying the successes of Newtonian mechanics and general relativity. The theory is philosophically superior to existing models; it explains, simplifies, and unifies the phenomena and makes additional predictions.

Afin d'expliquer la nature physique du mouvement et de la gravité et leurs effets, nous devons attribuer qualités physiques à l'espace cosmique. L'espace est une substance: le siège de la gravité, l'inertie, l'électromagnétisme, et la formation des particules. L'auteur affirme que l'espace a beaucoup des qualités attribué par Newton, Maxwell, et Lorentz, mais que la gravité et l'inertie sont causées par le flux réel de l'espace. L'espace semble être un fluide quantique sans masse ou friction. Il accélère comme il s'écoule centripètement dans toute matière à GM/r2, en expliquant des effets balistiques de la gravité. Sa vélocité à chaque hauteur est , en expliquant des effets électromagnétiques (relativistes) de la gravité y compris le décalage vers le rouge gravitationnel et les trous noirs. Ce flux de l'espace gravitationnel-inertiel-électromagnétique est la réalité physique qui sous-tendent les succès de la Mécanique Newtonienne et la Relativité Générale. La théorie est philosophiquement supérieure aux modèles existants; elle explique, simplifie, et unifie des nombreux phénomènes; et fait des prédictions supplémentaires.
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